

Title (en)

Assembly for card distribution.

Title (de)

Anordnung zum Verteilen von Karten.

Title (fr)

Ensemble de distribution de cartes.

Publication

EP 0637903 A1 19950208 (FR)

Application

EP 94201923 A 19940704

Priority

FR 9308803 A 19930715

Abstract (en)

The invention relates to an assembly for distributing cards such as phone cards for example. The assembly comprises a box (10) which receives and houses the said cards which are positioned perpendicularly with respect to the longitudinal axis of the box (10). The box (10) according to the invention is also equipped with apertures (34) which allow a visual check of the filling of the box (10). The box (10) is made from a single part in recyclable and non-polluting material. It can easily be adapted to an interface so as to serve as a magazine box in automatic machines for dispensing the said cards. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un ensemble de distribution de cartes comme des télécartes par exemple. L'ensemble comporte un boîtier (10) qui reçoit et emballle lesdites cartes qui sont positionnées perpendiculairement vis-à-vis de l'axe longitudinal du boîtier (10). Le boîtier (10) selon l'invention est également muni des ouvertures (34) qui permettent un contrôle visuel du remplissage du boîtier (10). Le boîtier (10) est fabriqué d'une seule pièce en matière recyclable et non polluante. Il pourrait être facilement adapté à une interface afin de servir comme boîtier magasin dans des automates de distribution desdites cartes. <IMAGE>

IPC 1-7

H05K 5/00; B65D 83/08

IPC 8 full level

B65D 83/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 83/12 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2215819 A5 19740823 - MICHEL MARCEL [FR]
- [Y] EP 0462947 A1 19911227 - ANNUNZIATA SPA [IT]
- [A] EP 0511128 A1 19921028 - ROUGEMONT JEAN [FR]
- [A] US 4043485 A 19770823 - TIPPETTS KENNETH BOYD

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0637903 A1 19950208; EP 0637903 B1 19981021; DE 69414050 D1 19981126; DE 69414050 T2 19990610; FR 2707827 A1 19950120; FR 2707827 B1 19950818

DOCDB simple family (application)

EP 94201923 A 19940704; DE 69414050 T 19940704; FR 9308803 A 19930715